
Besluitenlijst   raadsvergadering Overbetuwe d.d. 3 december 2013  

Aanwezig: De dames J.J. van Brakel-Huijgen, J.F.M. Janssen-Huijs, D.A. Kloosterman-van Kamperdijk, 
G.M. Penning de Vries, J. Rouwenhorst, W.J. Seinhorst en A.J. Versluis en de heren R.J. 
Bax, F. van Beers, J. Beumer , N. van Binsbergen, M.J.M. van den Boogaart, L. Consoli, R. 
Eefting, E.A.W. Elbers, J.G.M. van der Heijden, R. van Hoeven, W.H. Hol, J.P.F. van Hulst, 
D.J.T. Janssen, R. Kaya, M. Langeveld, R.H. Latour, A. Noordermeer, A.A.M. Ras, B.A. 
Ross, H.W.G.M. Vreman, P.W. de Waard en A.J. van den Brink (griffier) en A.S.F. van 
Asseldonk (voorzitter). 

Afwezig: De heer C.G.J. Verhart.

Ook aanwezig:  De wethouders G.C. Koopmans-Jacobs, R.W. Mooij, F.M.J. van Rooijen en F.H.G.M. Witjes 
en secretaris Th.M.M. Hoex.

Nr. Onderwerp Besluit
Opening. De voorzitter opent de vergadering om 21.00 uur.

Nr. 17, de heer Ross
Vragenuur Zie bijlage 1.

Vaststellen agenda De voorzitter stelt voor de agenda aan te vullen met het voorstel 
tot benoeming van een burgerlid voor de GBO-fractie.
De raad gaat akkoord met behandeling van dit voorstel als 
agendapunt 15. 
CDA geeft aan bij agendapunt 13 graag het woord te voeren.

Vaststellen besluitenlijst 
van 5 november 2013.

De besluitenlijst wordt conform voorstel vastgesteld.

Ingekomen stukken en 
mededelingen. 

CDA meent dat er nog een memo zou komen over “passend 
onderwijs”. 
De voorzitter zegt toe dat deze memo er binnenkort komt.
Hij geeft aan dat mevrouw Seinhorst een bericht naar de raad 
heeft gestuurd dat zij vanaf nu niet langer lid is van de 
GroenLinks-fractie.
Mevrouw Seinhorst geeft in het kort de reden aan waarom zij 
vanaf nu verder gaat als eenmansfractie, onder de naam 
“fractie Seinhorst” (FS).

Evaluatie Overbetuwe naar 
klimaatneutraal 2009-2012

GL licht een door alle fracties ondersteund amendement toe. 
(bijlage 2) 
CU is benieuwd naar het kostenplaatje voor monitoring van 
doelstellingen op gebied van CO2 besparing. 
Wethouder Witjes merkt op dat een concreet plan voor CO2 
besparing in 2014 nog niet gerealiseerd kan worden. Het 
kostenplaatje is daarom nog niet te geven.
De voorzitter brengt achtereenvolgend het amendement en het 
collegevoorstel in stemming.
Beide worden unaniem door de raad aangenomen.

Drank- en GBO en CDA lichten een door de meeste fracties ondersteund 
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Horecaverordening 
gemeente Overbetuwe 
2013

amendement toe. (bijlage 3)
CU heeft het amendement niet ondertekend. Zij vinden een 
schenktijd tot 1 uur in kantines een verkeerd signaal naar de 
jeugd en een slecht signaal naar de horeca.
CDA geeft aan dat er sprake is van een convenant over beleid 
van jongeren in kantines. Ook is duidelijk dat men in kantines 
niet hoeft, maar mag schenken tot 1 uur.

Op verzoek van de VVD schorst de voorzitter de vergadering 
voor 5 minuten.
Na minder dan 5 minuten heropent de voorzitter de 
vergadering.

CDA geeft aan dat bij dit soort tijdslimieten handhaving erg 
belangrijk is. Daarom handhaven zij het amendement.
CU zal dan dus tegen het amendement stemmen. Ook zullen zij 
tegen het voorstel stemmen, omdat wat hun betreft beter naar 
de horeca geluisterd moet worden.

De voorzitter brengt achtereenvolgend het amendement en het 
collegevoorstel in stemming, waarvan de uitslag luidt:
Amendement:
voor: de dames Janssen-Huijs, Kloosterman-van Kamperdijk, 
Penning de Vries, Rouwenhorst, Seinhorst en Versluis en de 
heren Bax, Van Beers, Beumer, Van Binsbergen, Van den 
Boogaart, Consoli, Eefting, Elbers, Van der Heijden, Van 
Hoeven, Hol, Van Hulst, Janssen, Kaya, Langeveld, Latour, 
Noordermeer, Ras, Ross, Vreman en De Waard; 
tegen: mevrouw Van Brakel-Huijgen;
zodat dit amendement met 27 stemmen voor en 1 stem tegen is 
aangenomen.
Collegevoorstel:
voor: de dames Janssen-Huijs, Kloosterman-van Kamperdijk, 
Penning de Vries, Rouwenhorst, Seinhorst en Versluis en de 
heren Bax, Van Beers, Beumer, Van Binsbergen, Van den 
Boogaart, Consoli, Eefting, Elbers, Van der Heijden, Van 
Hoeven, Hol, Van Hulst, Janssen, Kaya, Langeveld, Latour, 
Noordermeer, Ras, Ross, Vreman en De Waard; 
tegen: mevrouw Van Brakel-Huijgen;
zodat dit voorstel met 27 stemmen voor en 1 stem tegen is 
aangenomen.

Vaststellen gewijzigd 
bestemmingsplan 
Buitengebied, 
Eimerensestraat 1, Elst

GBO geeft aan dat na vaststelling van het bestemmingsplan 
Buitengebied op 5 maart jl. nog enkele plannen bekeken diende 
te worden. Dit plan was daar één van. Omdat rekening is 
gehouden met recreatieve voorzieningen en er een wandelpad 
is aangelegd zullen zij voor dit voorstel stemmen.
De voorzitter constateert dat dit voorstel unaniem door de raad 
wordt vastgesteld.

Gedragslijn openbaarheid 
en geheimhouding 
gemeente Overbetuwe

GL licht dit initiatiefvoorstel toe.
GBO vraagt zich af wat men aan dergelijke gedragsregels heeft 
en hoe die uitgevoerd gaan worden.
De voorzitter meent dat deze gedragsregels heel belangrijk zijn. 
Zeker nu weer is gelekt uit een vertrouwelijke bijeenkomst en 
hiervan door hem aangifte is gedaan bij het Openbaar 
Ministerie.
Hij constateert dat dit voorstel unaniem door de raad wordt 
aangenomen.

Vaststellen gewijzigd 
bestemmingsplan 

De raad besluit unaniem conform het voorstel van 
burgemeester en wethouders.
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Buitengebied, 
Noordhoeksestraat 5, Driel

Najaarsnota 2013 De raad besluit unaniem conform het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

Belastingvoorstellen 2014 De raad besluit unaniem conform het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

Administratieve en 
begrotingswijzigingen

CDA meent dat de problematiek van de huisvesting van bestuur 
en werkorganisatie, naar aanleiding van de 2e 

begrotingswijziging 2014, als een afzonderlijk punt op de 
agenda geplaatst had moeten worden. Er is te weinig 
duidelijkheid.
Wethouder Mooij geeft aan dat in een door de raad ontvangen 
memo voldoende duidelijkheid is gegeven over deze materie.
Er zijn o.a. plannen om het ambtshuis af te stoten, omdat de 
brandweer daar uitgaat en er dus ruimte vrij komt. Ook is 
duidelijk dat geïnvesteerd moet worden in ICT-voorzieningen. 
Deze plannen conflicteren zeker niet met mogelijke nieuwe 
huisvesting, omdat dit zeker niet binnen 4 jaar gerealiseerd kan 
worden.
CDA meent dat met dit voorstel alleen af te doen via 
begrotingswijziging zeker niet “de Koninklijke weg is 
ingeslagen”.

De raad besluit unaniem conform het voorstel van 
burgemeester en wethouders, met de aantekening dat de CDA-
fractie tegen de vaststelling van 2e begrotingswijziging 2014 
heeft gestemd.
 

Evaluatie kunstgras Deze evaluatie wordt door de raad voor kennisgeving 
aangenomen.

Benoeming GBO burgerlid De raad besluit bij acclamatie akkoord te gaan met de 
benoeming van mevrouw Martijn-Vermeulen tot burgerlid.

Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur

Aldus vastgesteld ter openbare vergadering van 7 januari 2014

DE RAAD VOORNOEMD

De griffier, De voorzitter,

Drs. A.J. van den Brink Drs. A.S.F. van Asseldonk.

Toezeggingen:
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• Een memo over “passend onderwijs” komt binnenkort.

Bijlage 1

Verslag vragenuur : 
3 december 2013
Nr Vraag nr. Afzend

e
r

Ingediend Onderwerp Port.houder
Primaat afd. Beknopt antwoord

1. V-13-15 FS W. 
Seinhorst

Wanmolen, 
bibliotheek en 
Julianaplein

Witjes
De plannen voor het Julianaplein 

stonden al vermeld in de 
najaarsnota. Deze maand 
worden de plannen nog tot 
in detail verwerkt en zullen 
dan in het voorjaar van 2014 
worden uitgevoerd.

De bibliotheek in Zetten staat te koop, 
o.a. vanwege de hoge 
hypotheeklasten. Door de recessie is 
verkoop echter moeilijk. 
Van plannen voor de Wanmolen is bij 
het college niets bekend. Wel wil de 
exploitant een langer huurcontract.
Op 9 december is er een overleg 
tussen de exploitant en de gemeente.
Er wordt gewerkt aan een visie voor 
de diverse voorzieningen in Zetten.

Melding mondelinge vraag voor het vragenuur

Vraagnummer : V-13-15  

Registratienummer: 

Datum raadsvergadering :  2 december 2013

Onderwerp :  Wanmolen, bibliotheek en Julianaplein

Naam indiener :  Willemien Seinhorst
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Aan de voorzitter van de raad.

Inleiding/Aanleiding
Tijdens het politiek cafe in Hemmen afgelopen donderdagavond bleek dat de Raad toch weer slecht 
op de hoogte is van een aantal zaken zoals Wanmolen, bibliotheek en Julianaplein. Ik stop ze maar 
in 1 vraag met meerdere onderdelen.

Vragen

1. Volgens wethouder annex lijsttrekker de heer Mooij zal het Julianaplein in Zetten beperkt 
aangepast worden begin 2014.
Wat houdt dit precies in? Aangezien dit een hot item is vraag ik me ook af waarom wij dit niet 
weten.
2. Op de bibliotheek zou een zware hypotheek rusten, in hoeverre is dit terecht of is deze hypotheek 
niet helemaal zuiver berekend?
3. De huurder van de Wanmolen heeft grote plannen. Hoe kijkt u hier tegen aan en in hoe verre is 
het door miscommunicatie dat wij hier op deze avond pas mee geconfronteed worden?
Ook verbaasd het me dat een huurder blijkbaar al zolang het gevoel heeft dat hij niet verder kan?
Was bij de gemeente duidelijk waar de knelpunten zaten? Wist u van mogelijke opknapplannen of 
wens tot aankoop van het pand?

Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden.

Ondertekening,

Willemien Seinhorst (Lijst Seinhorst)

Bijlage 2
Amendement

Registratienummer: 

Agendapunt :  Evaluatie Overbetuwe naar klimaatneutraal 2009-2012
Datum : 3 december 2013 

Ondergetekende; alle raadsfracties in gemeente Overbetuwe

Overwegende dat:
• De evaluatie een goed beeld welke activiteiten de afgelopen jaren op dit beleidsterrein 

hebben plaatsgevonden en weergeeft dat er op het gebied van co2 gebruik een 
trendbreuk tot stand is gebracht.

• Dat deze trendbreuk mooi is maar niet meer dan een eerste begin.

• Er een landelijk energieakkoord is gesloten waarbij kaders zijn gezet om rondom lokale 
(coöperatieve) energievoorzieningen meer mogelijkheden voor inwoners te creëren. 
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• Het in afwachting van de Milieu Effect Rapportage rondom windmolens in Ressen nodig 
is aandacht te geven aan de wijze waarop mogelijke realisering van die plannen tot 
stand gaat komen, bijv. door aansluiting te zoeken bij het burgerinitiatief1 in Nijmegen.

• Europees beleid (EPBD richtlijn) aangeeft dat nieuwe gebouwen vanaf 2021 
energieneutraal moeten zijn.

• De introductie van indicatieve energielabels vanaf 20142  een mogelijkheid is extra 
bewustzijn te creëren t.a.v. energiegebruik in woningen. 

• Klimaatbeleid over het algemeen ook tot kostenbesparing leidt en daarnaast ons minder 
afhankelijk maakt van buitenlandse energiebronnen. 

• Na vijf jaar klimaatbeleid het klimaatbeleid van de gemeentelijke organisatie goed in 
beeld behoort te zijn. 

stelt voor om het "Raadsbesluit  Evaluatie Overbetuwe naar klimaatneutraal 2009-2012” als volgt te 
wijzigen: 

De tekst “in te stemmen met de conclusies en aanbevelingen in de evaluatie 'Klimaatbeleid loont'.”

te vervangen door

“in te stemmen met de conclusies in de evaluatie 'Klimaatbeleid loont' ,

het presidium te vragen een ronde tafel gesprek te organiseren over het thema “windenergie in 
Overbetuwe”

en de volgende aanbevelingen te formuleren op basis van de evaluatie:
• De gemeente blijft ook in 2014 actief kijken naar mogelijkheden om specifieke aandacht te 

geven aan klimaatbeleid, waar inspelen op de kansen die het energieakkoord creëert een 
belangrijke plek moeten krijgen. De gemeente blijft daarvoor zoeken naar subsidie 
mogelijkheden om het reeds vastgestelde budget van 50.000 euro uit te breiden.

• Breng opnieuw een scheiding aan tussen de klimaatneutrale gemeentelijke organisatie en 
een klimaatneutrale gemeente Overbetuwe. Waarbij:
◦ t.a.v de klimaatneutrale gemeente Overbetuwe als ijkpunt voor toekomstig beleid de 

doelstellingen uit het energie-akkoord gelden en dit als uitgangspunt wordt genomen 
voor het nieuwe milieubeleidsplan. 

◦ t.a.v. de klimaatneutrale gemeentelijke organisatie op het gebied van de CO2 besparing 
in 2014 met een concreet onderbouwd plan wordt gemaakt waarin aangegeven wordt 
langs welke lijnen de doelstellingen de komende jaren gerealiseerd gaan worden en 
welke inspanning daarvoor nodig is. De ambitie moet hier zijn om de doelstellingen op 
dit punt uit het klimaatakkoord ruimschoots te halen. Consequenties en haalbaarheid 
daarvan worden meegenomen in het plan.

• Uitwerking van het nieuwe milieubeleidsplan 2015 wordt voortvarend opgepakt door:
◦ Als uitgangspunt daarvoor te kiezen dat klimaatbeleid onderdeel moet zijn van een 

breder kader, waarin beleid beschreven staat dat streeft naar een duurzame samenleving. 
Dat verder gaat dan puur CO2 besparing.

1  Zie: http://www.windparknijmegen.nl/ 
2  Bron: energieakkoord http://www.aedes.nl/binaries/downloads/energie-en-
duurzaamheid/20130906-energieakkoord-duurzame-groei.pdf  
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◦ het organiseren van een raadsconferentie in 2014 rondom het thema klimaatbeleid waar 
raad samen met de belangrijke actoren3 in de gemeente in gesprek gaat en input geeft 
voor uitwerking dit deel van de kaders tav  het toekomstige Milieubeleidsplan. 

◦ De raad invloed te geven de kaders voor het nieuwe milieubeleidsplan, waarin duurzame 
samenleving en klimaatbeleid een plek krijgen. Het college bereidt op basis van de 
uitkomsten van de raadsconferentie een startnotitie voor die  ter besluitvorming in de 
raad wordt behandeld. 

◦ Er wordt een planning t.a.v. de realisatie van het milieu beleids plan gemaakt die ter 
kennisname aan de raad wordt verstuurd

• Monitoring van doelstellingen op gebied van CO2 besparing is erg belangrijk en er komt 
blijvend aandacht voor dit punt. Daarbij wordt inzicht gegeven in de CO2 balans en het 
pakket aan maatregelen inclusief kosten en de bijdrage die de maatregelen hebben in het 
bereiken van de doelstelling. De gemeente komt een aanpak waarbij deze monitoring op 
reguliere basis aan de raad wordt kenbaar gemaakt “

CDA Wijnte Hol
GBO Michaël vd Boogaard
VVD Peter de Waard
D66  Rolf Latour
PvdA  Elbert Elbers
GL Mickel Langeveld
CU Hanny van Brakel
Lijst Seinhorst Willemien Seinhorst

Bijlage 3
Amendement 

Registratienummer: 

Agendapunt:  Drank en Horecaverordening Overbetuwe
Datum : 3 december 2013 

Ondergetekende; fracties CDA, GBO, D66, VVD, PvdA, fractie Seinhorst, GL

Overwegende dat:

- Op 1 januari 2013 de gewijzigde Drank en Horecawet in werking is getreden en deze wet 
gemeenten verplicht oneerlijke concurrentie te voorkomen tussen commerciële en 
paracommerciële rechtspersonen en dat middels een verordening te regelen voor 1 januari 
2014;

- In de gemeente Overbetuwe geen sprake is van oneerlijke concurrentie door verkoop van 
alcohol door bijvoorbeeld supermarkten bierkoeriers; er niet gebleken is dat er overlast is door 
alcoholverkoop door supermarkten tijdens evenementen in de gemeente of anderszins;

- Een verbod op “happy hours” niet nodig is omdat “happy hours” in de gemeente Overbetuwe 
niet voorkomen;

3  Waarbij we een brede definitie hiervan voorstellen waarbij de raad wordt 
uitgenodigd actoren hiervoor aan te dragen en organisaties zich kunnen aanmelden. 
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- Er geen sterke drank geschonken wordt door veel paracommerciële rechtspersonen in 
Overbetuwe; en indien er wel sterke drank geschonken wordt, is daar vergunning voor 
verleend;

- (Dat deze bepaling opgenomen had dienen te worden )om jongeren te beschermen en nu 
daar geen sprake van is ook geen toelatingseis voor jongeren in te gaan voeren, mede omdat 
de paracommerciële rechtspersonen veelal (sport) verenigingen en clubs betreffen die “hun cq 
eigen ” (probleem)jongeren kennen en beleid dat in Overbetuwe is vastgesteld in het kader 
van “jongeren alcohol en drugs” goed en zorgvuldig wordt nageleefd; 

- Er binnen verenigingen en clubs een sterk sociaal maatschappelijke verantwoordelijkheid 
bestaat, vooral ten aanzien van hun jeugd en jongeren;

-  Meerderheid volwassenen lid ( 60% tot 85%) zijn van een (sport) vereniging en de 
paracommerciële rechtspersonen;

- middels verkoop in hun kantine er de benodigde middelen in de verenigingskas terecht komt 
waardoor verenigingen en clubs vaak net de “touwtjes aan elkaar te kunnen knopen”;

- Er van de (sport)verenigingen verwacht mag worden de prijzen die er worden berekend niet 
(extreem) onder de prijs van commerciële rechtspersonen ligt;

- Dat voor alle categorieën (sport)toernooien, feestavonden en jaarfeesten, kampioenschappen 
ed geen uitzondering zijn maar juist een onderdeel is van en/ of direct verbonden met de 
hoofdactiviteit is;

- Dat uitvoering en handhaving inderdaad geen complexe en ingewikkelde constructie moet 
worden voor zowel de paracommerciële rechtspersonen als de gemeente OB zelf;

- vaste schenktijden voor alle niet paracommerciële rechtspersonen op een eenduidige, heldere 
en eerlijke manier moet worden vastgesteld;

Stelt voor om het "Raadsbesluit Drank en Horecavergunning Overbetuwe als volgt te wijzigen: 

Art 2 Categorieën paracommerciële rechtspersonen
Te schrappen.

Art 4 uitzonderingen voor andere bijeenkomsten dan voor hoofdactiviteiten.
Te schrappen.

Art 5 Schenktijden te schrappen

En te wijzigen in;

“Art 5. Schenktijden.
De tijden om alcoholhoudende drank te mogen verstrekken voor  paracommerciële rechtspersonen 
zijn van maandag tot en met zondag  van 12.00 uur tot 01.00 uur.

CDA Jackie Versluis
GBO Henk Vreman
D66 Ron van Hoeven
VVD Jose Rouwenhorst
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PvdA Recep Kaya
Fractie Seinhorst Willemien Seinhorst
GL Mickel Langeveld
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